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Zápis	  ze	  schůzky	  schvalovatelů	  rozpisů	  závodů	  ČJF	  ze	  dne	  22.10.2015	  
Přítomni:	  Jaroslav	  Hupka,	  Michael	  Moudrý,	  Martin	  Blažek,	  Cyril	  Neuman,	  Zuzana	  Šedá,	  Jana	  
Sklenaříková,	   Richard	   Bauer,	   Zdeněk	   Studenec,	   Jaromíra	   Nachtigalová,	   Helena	   Lahodná,	  
Antonín	  Pittner,	  Eva	  Mentlíková,	  Kateřina	  Hanušová,	   Jaroslava	  Vávrová,	  Václav	  Drbal,	  Alek	  
Pejos,	  Ila	  Hrdličková,	  Kristýna	  Minářská,	  Pavel	  Vaněk,	  Jana	  Perníčková,	  Klára	  Šalková	  
Omluveni:	  František	  Háva,	  Josef	  Balaštík	  
	  

1.   Přítomní	  účastníci	  odsouhlasili	  program	  schůzky	  	  
2.   Pan	  Blažek	  seznámil	  přítomné	  s	  navrhovanou	  podobou	  jednotné	  šablony	  rozpisu	  

•   bylo	  navrženo	  několik	  úprav,	  které	  byly	  	  na	  místě	  zapracovány	  
•   žádná	  z	  přítomných	  disciplín	  neměla	  k	  šabloně	  rozpisu	  připomínky,	  vytrvalost	  

předložila	  vlastní	  vzor	  
3.   Pan	  Moudrý	  otevřel	  problém	  s	  nedodržováním	  termínu	  pro	  zaslání	  rozpisu	  ze	  strany	  

pořadatelů.	  Nad	  tématem	  proběhla	  diskuse	  a	  padlo	  několik	  návrhů:	  
•   návrh	  na	  zkrácení	  doby	  ze	  6ti	  týdnů	  na	  4	  byl	  většinou	  přítomných	  zamítnut	  
•   došlo	  ke	  shodě,	  že	  by	  rozpis	  měl	  být	  zveřejněný	  min.	  4	  týdny	  v	  Online	  PS	  
•   ustanovit	   do	   pravidel	   smluvní	   pokutu	   /	   poplatek	   za	   zrychlené	   schválení	  

s	  povinností	  jej	  vybírat	  na	  všech	  oblastech	  ve	  výši	  500	  Kč	  
•   v	  případě	  neuhrazení	  poplatku	  rozpis	  neschválit	  
•   problém	  v	  prokazování	  pozdního	  zaslání	  (e-‐mail	  neprůkazný)	  
•   pan	  Blažek	  seznámil	  přítomné	  s	  možností	  úpravy	  PS	  tak,	  aby	  posílání	  rozpisů	  

šlo	   přes	   Online	   PS	   a	   veřejně	   viditelný	   by	   byl	   až	   po	   schválení.	   Pak	   by	   bylo	  
jednoznačné,	   kdy	   byl	   rozpis	   zaslán	   ke	   schválení,	   PS	   by	   v	   případě	   pozdního	  
vložení	  vygeneroval	  upozorňující	  mail,	  že	  již	  schválení	  bude	  zpoplatněno	  

•   ohledně	  zavedení	  pokuty	  /	  poplatku	  a	  řešení	  situace	  nebyla	  nalezena	  shoda	  
	  

4.   Proběhla	  další	  diskuse	  nad	  formou	  schvalování	  sportovního	  kalendáře	  
•   proběhla	  diskuse	  nad	  nekoordinací	  závodů	  skrze	  oblasti,	  což	  mnoha	  subjektů	  

(zejména	  těm	  slabším)	  působí	  problémy	  
•   proběhla	   diskuse	   nad	   povinnou	   registrací	   subjektů	   dle	  místní	   příslušnosti	   a	  

oznamovací	  povinnosti	  subjektů	  (pořadatelů)	  dle	  VPJS	  čl.9	  odst.3	  
•   padl	  návrh	  na	  zveřejnění	  sportovního	  kalendáře	  v	  prosinci	  a	  byla	  ponechána	  

bezplatná	  možnost	  posunovat	  termíny	  závodů	  do	  konce	  prosince	  
•   padl	   návrh	   na	   vícestupňového	   schvalování	   kalendáře	   (mezinárodní,	   MČR,	  

Poháry	  a	  důležité	  seriály,	  oblastní	  závody)	  –	  toto	  více	  méně	  funguje	  
•   Přítomní	  se	  shodli,	  že	  všechny	  oblasti	  vyvěsí	  návrh	  sportovního	  kalendáře	  do	  

25.11.,	  zdůraznit	  i	  pony	  závody	  
	  

5.   Proběhla	  diskuse	  nad	  hobby	  závody	  
•   padl	  návrh	  na	  snížení	  maximální	  výšky	  parkuru	  na	  90cm	  (většina	  nesouhlasila)	  
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•   padl	  návrh	  na	  omezení	  možnosti	  jízd	  na	  čas	  (většina	  nesouhlasila).	  Většinový	  
souhlas	  byl	  nalezen	  nad	  vyloučením	  některých	  soutěží	  (mini-‐maxi,	  soutěž	  do	  
prvé	  chyby,	  bariérové	  skákání	  apod.)	  

•   padl	  návrh	  na	  povinné	  opracoviště.	  Většinová	  shoda	  byla	  nalezena	  v	  tom,	  že	  
rozhodnutí	   o	   vhodnosti	   areálu	   na	   pořádání	   hobby	   závodů	   je	   v	   kompetenci	  
hlavního	  rozhodčího,	  který	  může	  umožnit	  opracování	  v	  kolbišti	  

•   panuje	  jednomyslná	  shoda	  nad	  tím,	  že	  stavitel	  parkuru	  by	  měl	  být	  přítomen	  po	  
celou	  dobu	  konání	  hobby	  závodů	  v	  místě	  závodů.	  Stejně	  tak	  s	  veterinárním	  a	  
zdravotním	  dozorem	  a	  obecným	  dodržováním	  pravidel	  
	  

6.   Proběhla	  diskuse	  nad	  kategorizací	  skokových	  jezdců	  
•   pan	  Blažek	  představil	  doposud	  posbírané	  připomínky	  ke	  kategorizaci:	  

o   všeobecný	  nesouhlas	  s	  tím,	  že	  jezdci	  vyšších	  kategorií	  by	  měli	  jezdit	  
v	  nižších	  kategoriích	  pouze	  za	  floty	  

o   povinnost	  pořadatelů	  vždy	  rozdělovat	  nižší	  soutěže	  na	  oddělení	  A	  a	  B	  
o   stanovení	  úvodní	  kategorie	  od	  roku	  2003	  
o   chybějící	  vazba	  na	  pony	  sport	  
o   chybějící	  vazba	  na	  všestrannost	  
o   možné	  problémy	  s	  Gallopem	  
o   nedostatek	  a	  kvalita	  stylových	  rozhodčích	  

•   z	   následné	   diskuse	   vyplynulo,	   že	   krom	   výše	   uvedeného	  nemají	   oblasti	   další	  
zásadní	  připomínky	  a	  spíše	  se	  kloní	  k	  zavedení	  kategorizace	  

•   padly	  možné	  návrhy	  na	  úpravu	  kritizovaných	  bodů:	  
o   nechat	   na	   volbě	   pořadatele,	   které	   oddělení	   odmění	   finančně,	  

případně	  umožnit	  finančně	  odměnit	  oddělení	  obě	  
o   padl	  návrh	  umožnit	  sloučení	  oddělení,	  pokud	  v	  jednom	  z	  nich	  bude	  

méně	  než	  20	  jezdců,	  případně	  nechat	  zcela	  na	  vůli	  pořadatele	  
o   diskusí	  se	  došlo	  ke	  shodě,	  že	  rok	  2003	  bude	  nejrozumnější,	  neboť	  ČJF	  

nechce	   nikoho	   poškodit	   a	   přechod	   do	   případné	   kategorie	   níž	   je	  
jednoduchý.	  Navíc	  jezdec	  kdysi	  jezdící	  např.	  ST	  již	  ví,	  co	  to	  obnáší	  a	  je	  
velký	  předpoklad,	  že	  se	  po	  10ti	  letech	  absence	  nepůjde	  dobrovolně	  
zabít	  

o   paní	  Perníčková	  má	  připravený	  návrh	  vazby	  na	  pony	  sport	  a	  zašle	  jej	  
na	  legislativní	  komisi	  

o   pan	  Vaněk	  má	  připravený	  návrh	  vazby	  všestrannosti	  na	  kategorizaci	  
a	  zašle	  jej	  na	  legislativní	  komisi	  

o   pan	  Blažek	  za	  IT	  komisi	  sdělil,	  že	  problémy	  s	  Gallopem	  neočekává,	  vše	  
je	  již	  projednáno	  s	  dodavatelem.	  	  

o   panuje	   jednoznačná	   shoda	   na	   tom,	   že	   bude	   povinný	   pouze	   jeden	  
stylový	   rozhodčí	   na	   závodech	   a	   že	   je	   třeba	   mnohem	   lépe	   stylové	  
rozhodčí	  vzdělávat	  a	  „sjednocovat“	  jim	  oko.	  Zároveň	  není	  možné	  aby	  
konstatování	   nekorenspondovalo	   s	   udělenou	   známkou	   např.	   „toto	  
nemělo	   téměř	   nic	   společného	   s	   jízdou	   na	   styl,	   udělujeme	   známku	  
6,5“.	   V	   takovém	   případě	   by	   měla	   známka	   být	   pod	   5.	   Nicméně	   je	  
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shoda,	  že	  vzdělávání	  stylových	  je	  dlouhodobý	  proces	  a	  nemělo	  by	  
to	  mít	  vliv	  na	  odklad	  zavedení	  kategorizace	  	  
	  

7.   Pan	  Blažek	  představil	  novinky	  v	  Online	  PS	  
•   záměr	  aby	  byl	  PS	  primárním	  zdrojem	  informací	  o	  závodech	  (startky,	  výsledky,	  

seznamy..)	  byl	   jednomyslně	  podpořen	  a	  všechny	  přítomné	  oblasti	  budou	  na	  
schůzkách	   s	   pořadateli	   aplelovat	   na	   to,	   aby	   do	   PS	   sestavy	   vkládali	   jako	   do	  
primárního	  zdroje	  

•   krom	  možnosti	  vkládání	  sestav	  do	  PS	  byla	  udělána	  i	  úprava,	  aby	  závod	  nešel	  
otevřít	   k	   přihlašování,	   pokud	   není	   vložen	   rozpis	   a	   založena	   alespoň	   jedna	  
soutěž	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
V	  Praze	  dne	  22.10.2015	  	   	   	   zápis	  schválil	   	   	   Jaroslav	  Hupka	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  člen	  VV	  pro	  legislativu	  
	  


